
                                      
Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 4

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 18. diciembre . 2023

Hora inicio/fin: 20:16 / 21:05

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primero punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 27/11/2023.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

Se pasa al siguiente punto del orden del día al no haber asuntos que tratar.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
TA

KR
YX

FL
77

S6
XD

AY
JC

4H
C

KS
X 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 1

 d
e 

4 



3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Esteban Adell  Boix (Asociación de Vecinos Bulevar Vicente Blasco 
Ibáñez).

El  señor  Adell  emplaza  al  señor  Presidente  y  Técnicos  Municipales  para  ir  a 
revisar las obras del Bulevar Vicente Blasco Ibáñez.

Comenta también el señor Adell que ya han empezado las obras en el Recinto de 
Ferias  y  Mercados  y  que  estaría  bien  que  se  incluyeran  en  estas  medidas  de 
insonorización de cara al barrio, a parte de la ubicación del escenario y orientación de la 
megafonía.

Finalmente, el señor Adell comenta la posibilidad de aprovechar el parking de ese 
Recinto como una zona alternativa de aparcamiento sin conste para el vecindario. El señor 
Presidente indica que se estudiará esa posibilidad. En la actualidad no se puede utilizar 
dicho aparcamiento ya que no está aprobado el proyecto de Prevención y Seguridad.

Interviene Vicky Amores Heredia (Asociación de Vecinos Rafalafena).

La señora Amores indica que, aunque no hay nada que objetar a la redacción del 
acta  de  la  Junta  anterior  (del  mes  de  noviembre),  está  en  total  desacuerdo  con  las 
contestaciones de los Servicios Técnicos, en cuanto a la retirada de dos árboles y limpieza 
del tejado del Local de la Asociación sita en la calle Moncofar y también en cuanto al riego 
por goteo, que insiste en que no funciona. Por tal motivo, solicitará una reunión con el 
Concejal de Medio Ambiente para ver in situ, si es necesario, estas discrepancias con los 
Servicios Técnicos Municipales.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). 

El señor Bernat comenta que  los pasos de peatones sin semáforo en la calle 
Pintor  Carbó  suponen  un  peligro  para  los  peatones  ya  que  los  vehículos  pasan  muy 
fuertes. Lo ideal sería que estuvieran regulados por semáforos o de lo contrario plantearse 
el quitarlos.

Comenta también el señor Bernat que en la zona del columpio del CP Enriqueta 
Agut, el suelo de caucho ya se ha cambiado. Ahora falta el columpio.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 18. desembre . 2023

Hora inici/fi: 20:16 / 21:05

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

President (PP)
Regidor (Vicepresident - VOX)
Regidor (PP)
Veí (Alcaldía)
Veí (Alcaldía)
Veí (PP)
Veí (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 27/11/2023.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

Es passa al següent punt de l'orde del dia al no haver-hi assumptes que tractar.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Esteban  Adell  Boix  (Associació  de  Veïns  Bulevard  Vicente  Blasco 
Ibáñez). C
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El senyor Adell  emplaça al senyor President i  Tècnics Municipals per a anar a 
revisar les obres del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez.

Comenta també el senyor Adell que ja han començat les obres en el Recinte de 
Fires i Mercats i que estaria bé que s'inclogueren en estes mesures d'insonorització de 
cara al barri, a part de la ubicació de l'escenari i orientació de la megafonia.

Finalment,  el  senyor  Adell  comenta  la  possibilitat  d'aprofitar  el  pàrquing d'eixe 
Recinte  com una zona alternativa  d'aparcament  sense conste per  al  veïnat.  El  senyor 
President  indica  que s'estudiarà  eixa  possibilitat.  En  l'actualitat  no  es  pot  utilitzar  este 
aparcament ja que no està aprovat el projecte de Prevenció i Seguretat.

Intervé Vicky Amores Heredia (Associació de Veïns Rafalafena).

La senyora Amores indica que, encara que no hi ha res a objectar a la redacció de 
l'acta  de  la  Junta  anterior  (del  mes  de  novembre),  està  en  total  desacord  amb  les 
contestacions dels Servicis Tècnics, quant a la retirada de dos arbres i neteja de la teulada 
del Local de l'Associació situada al carrer Moncofar i també quant al reg per degoteig, que 
insistix  que no funciona.  Per  tal  motiu,  sol·licitarà  una reunió  amb el  Regidor  de Medi 
Ambient per a veure in situ si és necessari, estes discrepàncies amb els Servicis Tècnics 
Municipals.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut).

El senyor Bernat comenta que els passos de vianants sense semàfor al carrer 
Pintor Carbó suposen un perill per als vianants ja que els vehicles passen molt forts. L'ideal 
seria que estigueren regulats per semàfors o en cas contrari plantejar-se el llevar-los.

Comenta també el senyor Bernat que en la zona del gronxador del CP Enriqueta 
Agut, el sòl de cautxú ja s'ha canviat. Ara falta el gronxador.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores 
i cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al marge.)
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